
PROTOKÓŁ Nr XLVII/2021
z sesji Rady Miejskiej w Przasnyszu 

odbytej w dniu 26 października 2021 r. 
pod przewodnictwem 

Przewodniczącego Rady Miejskiej – 
pana mgr inż. Wojciecha Długokęckiego

Obecni według załączonych list obecności.

Sesję rozpoczęto o godz. 1600.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Otworzył XLVII sesję Rady Miejskiej w Przasnyszu i powitał wszystkich przybyłych. 

Poinformował, że na stan 14 Radnych zgodnie z listą obecności, 13 Radnych jest obecnych, 
dlatego stwierdził prawomocność obrad.
Kontynuując przedstawił następujący proponowany porządek sesji:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 września 2021 r.
4. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 13 października 2021 r.
5. Przyjęcie  uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej  Miasta Przasnysza na 2021

rok.
6. Przyjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i

wprowadzenia zwolnień od tego podatku. 
7. Przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej o

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Przasnysz”.
8. Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych składanych Burmistrzowi Przasnysza,

Przewodniczącemu Rady Miejskiej oraz Wojewodzie Mazowieckiemu.
9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami.
10. Interpelacje i zapytania.
11. Wolne wnioski.
12. Sprawy różne.
13. Zamknięcie obrad.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Zgodnie  z  ustaleniami  ze  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Stałych  Rady  Miejskiej  w
Przasnyszu zgłosił wniosek formalny dotyczący:

 Zdjęcia punktu 6 z  porządku obrad: „Przyjęcie uchwały w sprawie określenia wyso-
kości stawek podatku od nieruchomości i wprowadzenia zwolnień od tego podatku.”

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Poddał pod głosowanie wniosek formalny w sprawie:

 Zdjęcia punktu 6 z  porządku obrad: „Przyjęcie uchwały w sprawie określenia wyso-
kości stawek podatku od nieruchomości i wprowadzenia zwolnień od tego podatku.”

W  tym  momencie,  o  godz.  1605 po  oddaniu  głosu  Radny  Arkadiusz  Chmielik  opuścił
posiedzenie.
Stan Rady: 12 Radnych
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Rada Miejska w liczbie 13 Radnych jednogłośnie przyjęła powyższy wniosek.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/108

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Odczytał skorygowany, proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 września 2021 r.
4. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 13 października 2021 r.
5. Przyjęcie  uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej  Miasta Przasnysza na 2021

rok.
6. Przyjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej o

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Przasnysz”.
7. Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych składanych Burmistrzowi Przasnysza,

Przewodniczącemu Rady Miejskiej oraz Wojewodzie Mazowieckiemu.
8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami.
9. Interpelacje i zapytania.
10. Wolne wnioski.
11. Sprawy różne.
12. Zamknięcie obrad.

Poddał pod głosowanie propozycję proponowanego nowego porządku obrad. 

Rada Miejska w liczbie 12 Radnych (1 osoba nie oddała głosu - nieobecna) jednogłośnie
przyjęła powyższy porządek obrad.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/108

Punkt 3. 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Zapytał o uwagi do treści protokołu z sesji z dnia 28 września 2021 r. 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 września 2021 r.

Rada Miejska w liczbie 12 Radnych (1 osoba nie oddała głosu - nieobecna) jednogłośnie
przyjęła protokół bez poprawek.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/108

Punkt 4. 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Zapytał o uwagi do treści protokołu z sesji z dnia 13 października 2021 r.

Rada Miejska w liczbie 12 Radnych (1 osoba nie oddała głosu - nieobecna) jednogłośnie
przyjęła protokół bez poprawek.
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wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/108
Punkt 5.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Przedstawił projekt uchwały w sprawie:

 zmiany uchwały budżetowej Miasta Przasnysza na 2021 rok.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Podał uzasadnienie do projektu uchwały w przedmiotowej sprawie.

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o stanowiska poszczególnych Komisji.

Przewodnicząca  Małgorzata  Żbikowska  przedstawiła  pozytywną  opinię  Komisji  Oświaty,
Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie.
Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komu-
nalnej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie.
Przewodniczący Piotr Kołakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji  Rozwoju Produk-
cji, Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie:

 zmiany uchwały budżetowej Miasta Przasnysza na 2021 rok.

Rada Miejska w wyniku głosowania: 10 głosów za, 2 głosy wstrzymujące się przyjęła powyż-
szą uchwałę.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/108

Numer podjętej Uchwały: XLVII/340/2021

W tym momencie, o godz. 1614 Radny Arkadiusz Chmielik powrócił na posiedzenie.
Stan Rady: 13 Radnych

Punkt 6.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Przedstawił projekt uchwały w sprawie:

 uchwalenia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla
uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Przasnysz”.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Poinformował, że podczas Komisji Pani Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej
wyczerpująco  udzielił informacji do projektu uchwały w przedmiotowej sprawie.

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o stanowiska poszczególnych Komisji.

Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komu-
nalnej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie.
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Przewodniczący  Piotr  Kołakowski  przedstawił  pozytywną  opinię  Komisji  Rozwoju
Produkcji, Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie.
Przewodnicząca  Małgorzata  Żbikowska  przedstawiła  pozytywną  opinię  Komisji  Oświaty,
Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie:

 uchwalenia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla
uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Przasnysz”.

Rada Miejska w liczbie 13 Radnych jednogłośnie przyjęła powyższą uchwałę.

wyniki głosowania: https://przasnysz-rada.alfatv.pl/rada/glosowanie/lista/108

Numer podjętej Uchwały: XLVII/341/2021

Punkt 7.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Przedstawił punkt porządku obrad:

 Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych składanych Burmistrzowi Przasny-
sza, Przewodniczącemu Rady Miejskiej oraz Wojewodzie Mazowieckiemu.

Poinformował, że osoby chcące zapoznać się z uwagami wynikającymi z dokonanej analizy
przez Urząd Skarbowy w Przasnyszu, mogą to zrobić po zakończeniu sesji.
  

Punkt 8.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Przedstawił punkt porządku obrad:

 Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Przedstawił  sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  za  okres  od  28.09.2021  r.  do  
25.10.2021 r.

Treść sprawozdania: 
http://przasnysz.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2021_11/BIPF5CFF44AACD180Z/sprawozdanie-
pazdziernik__2_.pdf

Punkt 9.

Interpelacje i zapytania – brak

Punkt 10.
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Wolne wnioski – brak.

Punkt 11.

Pan Robert Oleksik – Radny–
Poruszył temat i zwrócił uwagę na działania władz miasta po ostatnim głosowaniu na projekt
uchwały  w sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta  Przasnysza  na  lata
2021-2032 na XLVI w dniu 13.10.2021 r. Poruszył temat złożonych wniosków o dofinanso-
wanie w ramach  rządowego planu rozwoju „Polski Ład”. Zwrócił się z pytaniem dotyczącym
parkingu przy ul. Joselewicza i dziury na ul. Warszawskiej.  

Pan Arkadiusz Chmielik   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Pogratulował  Burmistrzowi i  załodze  pracującej  przy wnioskach złożonych do rządowego
planu rozwoju „Polski Ład” przyznanego dofinansowania. Wyraził żal dotyczący nie złożenia
wniosku na remont MDK w Przasnyszu w pierwszej edycji Polskiego Ładu.

Pan Sławomir Czaplicki -  Radny –
Odniósł się do wypowiedzi Radnego Roberta Oleksika. Pogratulował Burmistrzowi i pracow-
nikom Urzędu Miasta pozyskania dofinansowania na złożone wnioski w programie Polski
Ład. Odniósł się do wypowiedzi Radnego Arkadiusza Chmielika. 

Pan Robert Oleksik – Radny–
Odniósł się do wypowiedzi Radnego Sławomira Czaplickiego i wspomniał o braku dyscypli-
ny głosowania.

Pan Arkadiusz Chmielik   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Odniósł się do wypowiedzi Radnego Sławomira Czaplickiego prosząc o zakończenie dyskusji
w przedmiotowej sprawie oraz udzielenie głosu Burmistrzowi i Zastępcy Burmistrza.

Pan Sławomir Czaplicki -  Radny –
Odniósł się do wypowiedzi Radnego Arkadiusza Chmielika.

Pan Piotr Kołakowski  –   Radny –
Odniósł się do wypowiedzi Radnego Roberta Oleksika w sprawie parkingów i zaapelował do
Pana Wojciecha Długokęckiego - Przewodniczącego Rady Miejskiej o dyscyplinę i wzajemny
szacunek wypowiadających się Radnych podczas trwającej sesji.

Pan Łukasz Machałowski -  Zastępca Burmistrza - 
Odniósł się do wcześniejszych wypowiedzi Radnego Roberta Oleksika i wspomniał o nie-
obecności wielu Radnych na spotkaniu dotyczącym remontu MDK w dniu 12.10.2021 r. oraz
poprosił Radnych o zaufanie do organu wykonawczego w kwestii realizacji inwestycji MDK.
Odniósł się także do wypowiedzi Radnego Arkadiusza Chmielika i wyjaśnił od strony inży-
nierii finansowej i merytorycznej problem remontu MDK.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Wspomniał o uczestnictwie w konferencji prasowej w dniu 25.10.2021 r. dotyczącej podziału
środków na poszczególne gminy w pierwszej edycji programu Polski Ład. Poprosił Radnych
o zaufanie do organu wykonawczego w kwestii pracy pracowników Urzędu Miasta.

Pan Sławomir Czaplicki -  Radny –
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Odniósł się do wypowiedzi przedmówców i poinformował Radnych o stratach finansowych,
jakie Miasto Przasnysz rocznie poniesie w ramach programu Polski Ład. 

W tym momencie, o godz. 1702 Radna Edyta Olak opuściła posiedzenie.
Stan Rady: 12 Radnych

Pan Arkadiusz Chmielik   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Odniósł się do wypowiedzi Burmistrza i Zastępcy Burmistrza.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Udzielił odpowiedzi na powyższą wypowiedź Radnego Arkadiusza Chmielika.

Pan Arkadiusz Chmielik   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Wtrącił uwagę do wypowiedzi Burmistrza

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – zaapelował do Radnych Rady
Miejskiej  o  dyscyplinę  i  porządek  podczas  trwającej  sesji  oraz  o  wzajemny  szacunek
wypowiadających się.

Pan Robert Oleksik – Radny–
Odniósł się do wypowiedzi Zastępcy Burmistrza dotyczącej zaproszenia na spotkanie.

Pan Arkadiusz Chmielik   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Wyszedł z propozycją wybudowania nowego budynku MDK niż inwestowanie w zabytkowy
budynek. Zaproponował konsultacje społeczne w tej sprawie.

Pan Sławomir Czaplicki -  Radny –
Odniósł się do wypowiedzi przedmówcy i zaproponował zwołanie sesji nadzwyczajnej,  na
której Radny Robert Oleksik wstrzyma się w przedmiotowym głosowaniu.

Pan Arkadiusz Chmielik   –   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –
Odniósł się do wypowiedzi Radnego Sławomira Czaplickiego.

Pan Robert Oleksik – Radny–
Odniósł się do ostatniej wypowiedzi  Radnego Sławomira Czaplickiego i podniósł propozy-
cję, żeby mieszkańcy zrezygnowali z remontu ich ulic na poczet remontu MDK.

W tym momencie, o godz. 1711 Radni Bogdan Dymczyk i Jan Ćwiek opuścili posiedzenie.
Stan Rady: 10 Radnych

Pan Sławomir Czaplicki -  Radny –
Odniósł się do ostatniej wypowiedzi Radnego Arkadiusza Chmielika.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Zaprosił obecnych na koncert odbywający się w Bibliotece Miejskiej i odniósł się do wypo-
wiedzi przedmówców.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Udzielił sobie głosu i zadał pytanie Zastępcy Burmistrza w kwestii umowy z samorządem wo-
jewództwa mazowieckiego, w której stroną jest Miasto Przasnysz oraz MDKu, który kilka lat
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wstecz został ustanowiony uchwałą właścicielem mienia. Odniósł się do etapowania wnio-
sków, które otrzymały dofinansowanie w Polskim Ładzie oraz do projektu umowy w kwestii
finansowej na wykonanie remontu MDKu. 

Pan Łukasz Machałowski -  Zastępca Burmistrza - 
Udzielił  odpowiedzi na pytania Przewodniczącego Rady Miejskiej  i poprosił  Burmistrza o
przeczytanie ekspertyzy projektanta Pani Jolanty Nowak dotyczącej  etapowego wykonania
robót budowlanych w budynku MDK.

 Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Odniósł się do wypowiedzi Zastępcy Burmistrza, a także wspomniał o sposobie finansowania
przez Miasto Przasnysz remontu MDKu.

Pan Łukasz Machałowski -  Zastępca Burmistrza - 
Udzielił odpowiedzi na pytanie Przewodniczącego Rady Miejskiej.

Pan Sławomir Czaplicki -  Radny –
Zwrócił  się  z  zapytaniem  do  Przewodniczącej  Rady  Powiatu  Przasnyskiego  w  sprawie
poziomych  znaków  drogowych  trasy  „różowych  słupów”,  którą  zgłaszał  na  sesji  Rady
Miejskiej w dniu 28 września 2021 r.

Pani Katarzyna Wróblewska – Przewodnicząca Rady Powiatu Przasnyskiego –
Udzieliła  odpowiedzi  Radnemu  Sławomirowi  Czaplickiemu,  że  przekazała  informację  o
problemie Staroście Przasnyskiemu i otrzymała zapewnienie, że zostanie to wykonane.

Pan Sławomir Czaplicki -  Radny –
Zapytał Przewodniczącą Rady Powiatu Przasnyskiego na jakim etapie jest realizacja chodnika
na ul. Baranowskiej po usunięciu drzew i kiedy będą zrobione nowe nasadzenia.

Pani Katarzyna Wróblewska – Przewodnicząca Rady Powiatu Przasnyskiego–
Udzieliła odpowiedzi Radnemu Sławomirowi Czaplickiemu, i poinformowała, że nasadzenia
zostaną dokonane do końca 2021 r. 

 Pan Sławomir Czaplicki -  Radny –
Zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza w kwestii czasowej realizacji projektu, na który 
Miasto otrzyma dofinansowanie z Budżetu Obywatelskiego Marszałka Województwa  na 
poprawę bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych i doświetlenie przejść dla pieszych na 
terenie Miasta Przasnysz.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Udzielił odpowiedzi na powyższe pytanie Radnego Sławomira Czaplickiego informując, że
prace będą realizowane do końca 2022 r. przez Marszałka Województwa Mazowieckiego.

Pan Sławomir Czaplicki -  Radny –
Zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza w kwestii zakończenia prac związanych z budową
ronda na skrzyżowaniu ulic Sadowej, Świerkowej i Jana Pawła II.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Udzielił odpowiedzi na powyższe pytanie Radnego Sławomira Czaplickiego. Poinformował,
że prace będą wykonane do 29.10.2021 r.
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Pan Sławomir Czaplicki -  Radny –
Zwrócił  się z  zapytaniem do Burmistrza  w kwestii  prac związanych z „budową” nowego
parku im. Cieleckiego przy cmentarzu.

Pan Łukasz Chrostowski   –   Burmistrz –
Udzielił odpowiedzi na powyższe pytanie Radnego Sławomira Czaplickiego informując, że 6-
7 listopada br. wraz z rodzicami nowonarodzonych dzieci w 2021 r. będą sadzone drzewa.
Następnie Burmistrz poprosił o zwołanie sesji nadzwyczajnej na dzień 08.11.2021 w związku
z  przyjazdem  Burmistrza  Serocka  na  spotkanie  w  sprawie  porozumienia
międzysamorządowego  finansowania  projektu  „Kolej+”,  wniosek  o  zwołanie  sesji
nadzwyczajnej wpłynie 2.11.2021 r.

Punkt 12.

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej –
Wobec wyczerpania porządku obrad, zamknął XLVII sesję Rady Miejskiej w Przasnyszu 

i  wyznaczył  termin  kolejnej  sesji  zwykłej  na dzień  30.11.2021 r.  godz.  16.00.  Na prośbę
Radnego Piotra  Kołakowskiego przyjął  propozycję,  żeby  komisje  odbyły  się  pół  godziny
wcześniej przed wnioskowaną sesją  nadzwyczajną. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 17.35 zamknął
obrady XLVII sesji Rady Miejskiej w Przasnyszu.

Protokołowała:                                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej

Magdalena Jasińska       /-/  Wojciech Długokęcki
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